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Appendix 1:Registration form
《中印尼“两国双园”元洪投资区城市设计方案征集》
Urban Design Scheme Solicitation for Yuanhong Investment Zone in China-Indonesia "Two Countries Twin Parks" 
应征机构申请表
Application form for applicants 
	机构详细信息 
Institution details 

	注册名称 
Registered name 
	

	注册国家/地区
Registered country/region 
	

	注册地址 
Registered address 
	

	法定代表人 
Legal representative 
	

	商业登记/统一社会信用代码编号
Business registration/Unified social credit code No. 

	

	设计资格或资质的种类和级别
Type and level of design qualification or certification: 

	

	电话 
Tel. 
	

	网址 
Website 
	

	机构成立时间 
Establishment time 
	

	是否与其他机构组成联合体
Whether to form a consortium with other institutions 

	

	联合体其他成员机构名称
Names of other member institutions of the consortium 

	

	本项目联系人 
Contact for the Project 

	姓名 
Name 
	

	职务 
Position 
	

	固定电话 
Tel. 
	

	移动电话 
Mobile Phone No. 
	

	电子邮箱 
Email 
	

	通信地址及邮编 
Mailing address and postal code 
	





注意事项：
Notes: 
1.	若为联合体申请，每个联合体成员需分别单独填写本表格（在同一个WORD文件后新增表格），并注明联合体牵头人。
1.	In case of an application by a consortium, each consortium member needs to fill out this form separately (add a new form after the same WORD file), and indicate the leader of the consortium. 
2.	请将填写完整的申请表（WORD格式）以电子邮件方式发送到szzx5b@126.com，邮件标题请注明“中印尼“两国双园”元洪投资区城市设计方案征集—应征机构名称”。
2.	Please send the completed application form (WORD format) to szzx5b@126.com by e-mail. The subject of the e-mail shall indicate Urban Design Scheme Solicitation for Yuanhong Investment Zone in China-Indonesia "Two Countries Twin Parks" - Name of the applicant". 
3.	组织单位收到申请表后，将在3个工作日内以邮件方式发送资格预审相关材料。
3.	After receiving the application form, the organization will send relevant prequalification materials by mail within 3 working days. 
4.	以上信息请务必准确填写，“注册国家/地区”一栏请填写应征机构母公司注册地所在国家或地区，联系人姓名、电话和邮箱等不得有误。
4.	Please fill in the above information accurately and fill in the country or region where the parent company of the applicant is registered in the "Registered country/region " column. The contact name, phone number and email address must not be wrong. 
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